

SAT Notice 考試通告

《2025年5月3日考試》

for 03 May 2025

*考試報到處（理工大學正門）於當天早上7時正開放，入口處8時正關閉。
請考生務必準時於報到時段內進場報到。

MPU main entrance will have the gate opened at 7:00 am and closed at 8:00 am on the test day.
Test takers should arrive promptly during the above time period for registration.

*考試按考生個人答題速度約早上10:45至11:15結束。
家長可於結束時段內於理工大學正門接回考生。

The test ends at around 10:45 am to 11:15 am according to test takers' efficiency.
Parents can pick up the test takers at the main entrance of MPU during the above estimated time period.

溫馨提示

Warm Reminder

1) 考生於到達考場前務必確保**BLUEBOOK**為最新版本

Test takers should update their **BLUEBOOK** with the latest version before arriving at the test venue

2) 考生請自携充電器及轉換插頭(內地->澳門) 以便需要時使用

Test takers should bring charger and converter (Mainland->Macao) for their own use when needed

3) 考生務必攜帶其具英文姓名之身份證明文件 (如: 護照)及准考證

Test takers must bring with them their identity documents with English name (e.g. passport) and admission tickets

* 進入理工大學正門時需出示身份證明文件及准考證方可進場報到

《請考生排隊時手持身份證明文件及准考證以便更快進入校園內報到》

Test takers must present their identity documents and admission tickets for the entry to the MPU campus

<The above two items should be held in advance when queueing, as to minimize the time for relevant checking>

* 進入考室後考生需放置身份證明文件於座位右上方

Test takers should place their ID documents at the upper right corner of their desks.

3) 考生可攜帶以下物品進入考場:

Test takers are allowed to bring the following items into the test room:

a> 外套 Jacket

b> 測試設備 Test equipment

c> 符合SAT規格的計算機 Calculator complied with SAT standards

d> 充電器和電源線 Charger and power cable

e> 一支筆 A pen

f> 零食、飲料和清潔用品於考試期間可放於桌子下方

Snacks, beverages, and cleaning products can be placed under the desk during the test

請使用理工大學正門進入考場報到《見下圖》

Please use the **MPU main entrance** for registration and test venue access
(please see the picture below)

